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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi indokolja, hogy a Sinopharm vakcina használata 
esetében nem vezettek be olyan korlátozásokat, mint más vakcinatípusoknál?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az oltások beadása során több vakcinatípussal szemben különböző korlátozásokat vezettek be a
hatóságok: az AstraZeneca vakcináját csak 18-59 évesek kaphatják meg, míg a Szputnyik V-t csak
olyanok, akik nem krónikus betegek. A kínai Sinopharm vakcina esetében viszont nem tudni ilyen
korlátozásokról,  miközben  szakértők  több  problémát  is  felvetnek  a  használatával  kapcsolatban.
Ezek  közül  a  legfontosabb,  hogy  a  III.  fázisú  tesztelések  során  nagyon  kevés  adat  áll  a
rendelkezésünkre, hogy a 60 év feletti korosztály hogyan reagál erre a típusú vakcinára. Emiatt nem
tudjuk például,  hogy a 60 év felettieknél milyen immunválasz történik a vakcina beadása után,
történik-e immunválasz, ez alapján pedig nem tudjuk, hogy mennyire biztosít hatásosan védelmet a
kínai  Sinopharm vakcina  a  vírus  által  leginkább  veszélyeztett  korosztálynak.  Ezt  az  Országos
Gyógyszerészeti és Élelmezés-egészségügyi Intézet Sinopharmmal kapcsolatos alkalmazási előírása
is elismeri, hogy korlátozott mennyiségű adat áll rendelkezésre arról, hogy a 60 éves és idősebb
személyeknél  milyen  mértékű  védettséget  biztosít  a  vakcina.  Emellett  az  előírás  felhívja  a
figyelmet, hogy a vakcina alkalmazása előtt figyelembe kell venni a 60 éves és idősebb személyek
egészségi állapotát  és a vírusfertőzés súlyos szövődményének való kitettségük kockázatát.  Ezért
kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre!

Mi indokolja, hogy a Sinopharm vakcina használata esetében nem vezettek be olyan korlátozásokat,
mint más vakcinatípusoknál? Utána járt-e a Kormány, hogy más országokban miért nem oltanak 60
év felettieket a Sinopharm vakcinával?

Tisztelettel várom válaszát.


